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For safety reason, please read these instructions carefully before installation to ensure
safe and effective use of your stainless steel backsplash. 

For additional information or customer support visit www.myturin.com

Stainless Steel Backsplash
TU19962S-W30 / TU19962S-W36
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READ AND SAVE THESE INSTRUCTIONS



INCLUDED PARTS

Note: Mounting screws and wall anchors are not included. Please consult a
professional to determine the appropriate hardware for your wall material

and construction.

MEASUREMENTS

1 Stainless Steel Backsplash Pane

2



INSTALLATION INSTRUCTIONS

Before You Begin 
Ensure that the installation surface is clean, dry, and free from grease or debris.
If a range hood is installed, remove filters, grease trays, and lights for easier access (if applicable).

Step-by-Step Installation 
Mark the Centerline:1.

Locate the midpoint of the range hood or desired installation area.
Draw a vertical centerline from this midpoint down to the countertop or cooktop surface.

Unpack the Backsplash:2.
Carefully open the packaging to avoid scratching the stainless steel surface.

Position the Backsplash3.
Align the backsplash on the wall, centering it on the marked centerline.
Ensure the bottom edge is flush with the countertop or cooktop.

Mark Mounting Holes4.
Use a pencil to mark the mounting hole positions on the wall through the pre-drilled holes in the
backsplash.

Drill and Anchor5.
Drill holes at the marked positions and insert suitable wall anchors for your wall material (e.g., drywall,
tile, or masonry).

Secure the Backsplash6.
Fix the backsplash to the wall using appropriate screws. Tighten securely but avoid over-tightening to
prevent damage.

Reinstall Hood Components (if applicable)7.
Replace the range hood, filters, grease trays, and lights once the backsplash is securely installed.

Remove Protective Film8.
Peel off any protective plastic film from the backsplash to reveal its polished surface.

CARE AND MAINTENANCE

Use warm, soapy water and a soft cloth to clean regularly. Dry thoroughly to prevent water spots.
Apply a non-abrasive stainless steel cleaner and wipe with the grain using a clean, soft cloth.
DO NOT USE Steel wool, scouring pads, or abrasive cleaners—they can scratch the surface and
damage the finish.
DO NOT USE Harsh chemicals such as bleach, salt solutions, corrosive detergents or any cleaner that
contains ammonia.
Use a non-abrasive stainless steel polish to restore the shine. Buff gently with the grain using a
microfiber cloth.
Rinse and wipe dry after any exposure to cleaning products to prevent discoloration.
Avoid prolonged contact with acidic or salty substances. 3
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Pour des raisons de sécurité, veuillez lire attentivement ces instructions avant l’installation
afin de garantir une utilisation sûre et efficace de votre dosseret en acier inoxydable.

Pour plus d’informations ou une assistance client, visitez www.myturin.com

Dosseret en Acier Inoxydable
TU19962S-W30 / TU19962S-W36
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LISEZ ET CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS



PIÈCES INCLUSES

Remarque : Les vis de montage et les chevilles ne sont pas incluses. Veuillez
consulter un professionnel pour déterminer le matériel adapté à la

construction et au matériau de votre mur.

MESURES

1 Dosseret en Acier Inoxydable
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION

Avant de Commencer
Assurez-vous que la surface d’installation est propre, sèche, et exempte de graisse ou de débris.
Si une hotte est installée, retirez les filtres, les bacs à graisse et les lumières pour faciliter l’accès (le cas
échéant).

Étapes d’Installation 
Marquer la Ligne Centrale:1.

Repérez le point central de la hotte ou de la zone d’installation souhaitée.
Tracez une ligne verticale centrale depuis ce point jusqu’au plan de travail ou à la surface de la
cuisinière.

Déballer le Dosseret:2.
Ouvrez soigneusement l’emballage pour éviter de rayer la surface en acier inoxydable.

Positionner le Dosseret:3.
Alignez le dosseret sur le mur, en le centrant sur la ligne centrale tracée.
Assurez-vous que le bord inférieur est aligné avec le plan de travail ou la surface de la cuisinière.

Marquer les Trous de Montage:4.
Avec un crayon, marquez les positions des trous de montage sur le mur à travers les trous pré-percés
du dosseret.

Percer et Insérer des Chevilles:5.
Percez des trous aux positions marquées et insérez des chevilles murales adaptées au matériau de
votre mur (par exemple, plaques de plâtre, carrelage ou maçonnerie).

Fixer le Dosseret:6.
Fixez le dosseret au mur à l’aide de vis appropriées. Serrez fermement mais évitez de trop serrer pour
ne pas endommager le dosseret.

Réinstaller les Composants de la Hotte (le cas échéant)7.
Remettez en place la hotte, les filtres, les bacs à graisse et les lumières une fois le dosseret solidement
fixé.

Retirer le Film Protecteur8.
Retirez tout film plastique de protection du dosseret pour révéler sa surface polie.

ENTRETIEN ET MAINTENANCE

Utilisez de l’eau tiède savonneuse et un chiffon doux pour nettoyer régulièrement. Séchez
soigneusement pour éviter les taches d’eau.
Appliquez un nettoyant non abrasif pour acier inoxydable et essuyez dans le sens du grain avec un
chiffon doux propre.
NE PAS UTILISER de Tampons à récurer, laine d’acier ou nettoyants abrasifs, car ils peuvent rayer et
endommager la surface.
NE PAS UTILISER de produits chimiques agressifs tels que l’eau de Javel, les solutions salines, les
détergents corrosifs ou tout nettoyant contenant de l’ammoniac.
Utilisez un poli non abrasif pour acier inoxydable pour restaurer l’éclat. Lustrez doucement dans le
sens du grain à l’aide d’un chiffon en microfibres.
Rincez et essuyez après toute exposition à des produits de nettoyage pour éviter la décoloration.
Évitez tout contact prolongé avec des substances acides ou salées. 6


